
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde den 20. februar 2024.
 
Deltagere i afdelingsbestyrelsesmødet:  Jan-Ole, Lennart, Birte, Heidi,  Lokalinspektør 
Helle og referent Karna.
Afbud fra Bjarne.

Pkt.1.  Nyt fra lokalinspektør.
Andreas, er stoppet den 16. februar for at begynde på en uddannelse.
Jens vil fremover varetage alle ind- og udflytninger i de 4 afdelinger.
Der bliver søgt en ny medarbejder.

Dammene har på et afdelingsmøde besluttet at man vil søge om at komme ud af 
samarbejdet med de 3 andre afdelinger.
De skal ansøge, Organisations bestyrelsen  om dette.

Der har været brud på en stikledning, dette er anmeldt forsikringen. 

Pkt. 2. Nyt om foreningstilbud fra YouSee.
Nogle af beboerne syntes at brevet fra Yousee, om at man skal vælge kanaler og evt. 
bredbånd var en trussel. Det kunne det godt læses som, men det er blot en besked 
om, at hvis man ikke vælger noget, så har man intet Tv-signal den 1. april.
Mens vi holdt møde, holdt Henrik fra Yousee åbent for beboerne, der ville have 
hjælp. Der kom mange.

Pkt. 3. Helhedsplan.
Der har været byggeudvalgsmøde den 9. februar. Byggerådgivningsfirmaet har været 
ude og tjekke boligerne. Vores tage er for lave, hvis der skal isoleres yderligere. 
Derfor foreslår byggerådgivningsfirmaet, at tagryggenen bliver hævet. 
Rådgivningsfirmaet mener at vi er berettiget til støtte fra Landsbyggefonden. Første 
skridt videre, er at sende en ansøgning til landsbyggefonden om at de vil deltage i en 
besigtigelse af byggeriet. Rådgivningsfirmaet lover at arbejde hurtigt og inden for en 
måned komme med forslag til skrivelse til landsbyggefonden

Pkt. 4. Repræsentantskabsmøde. 
Mødet er den 27. februar. Deltagere: Jan-Ole, Lennart, Heidi og Karna.

Pkt. 5. Eventuelt.

Næste møde den 19. marts 2024.
Birte står for maden.

Hilsen
Karna


